

**MARGIN ACCOUNT APPLICATION 申請孖展(融資)帳戶**  
(For Existing Corporate Account 現有公司現金戶口持有人適用)

**Return ORIGINAL Form**  
**請交回此申請表正本**

For existing **Corporate Cash Account Holder** apply to change to Margin Account, please  
現有的 **公司現金帳戶持有人**, 如欲申請將帳戶改為孖展(融資)帳戶, 請

- complete and sign** this form, and  
填寫及簽署本申請書, 及
- attach** the following documents:  
附上以下文件
  - Completed "Guarantor Information"<sup>1</sup>; &  
已填寫的「擔保人資料」表格<sup>1</sup>; 及
  - Signed "Guarantor Agreement"; &  
已簽署的「擔保書」; 及
  - Certified Copy<sup>1</sup> of Guarantor's Official ID<sup>2</sup>; &  
擔保人身份證明文件<sup>2</sup>經核證之真實副本<sup>1</sup>; 及
  - Guarantor's Proof of Residential Address<sup>3</sup>  
擔保人之住址證明<sup>3</sup>

**BOOM Account Name**  
**BOOM 帳戶名稱**

**BOOM Account No.**  
**BOOM 帳戶號碼**

We, the undersigned, hereby instruct and authorize Monex Boom Securities (H.K.) Limited to change the BOOM account as stated above to a **Margin Account**.  
本公司, 下述簽署人士, 現指示並授權寶盛證券(香港)有限公司, 將本公司在此表格上列明的 BOOM 帳戶更改為 **孖展(融資)帳戶** (又稱 "保證金帳戶") 。

**Guarantor 擔保人**

**Guarantor's Information**

Title 稱謂  Mr. 先生  Ms. 小姐  Mrs. 太太  Dr. 博士  
Tel. No. 電話號碼 + [ ] - [ ]

Surname 英文姓氏 First & Middle Name 英文名稱  
(Use block letters 請以正楷填寫)

**Authorized Person's Signature & Company Chop**  
**獲授權人簽署及公司印章**

Date (YYYY/MM/DD):  
日期 (年/月/日):

Remarks 註釋:

- Witness to Certify all the Signature(s) and Supporting Documents:** An acceptable witness can be a BOOM employee, Justice of Peace, a branch manager of a licensed bank, lawyer, certified public accountant (practicing), chartered secretary, notary public, or a SFC licensed or registered person accredited to another intermediary.  
見證人核證所有簽署及申請文件: 認可的見證人包括 BOOM 僱員 / 太平紳士 / 持牌銀行分行經理 / 律師 / 執業會計師 / 特許秘書 / 公證人 / 隸屬其他中介團體之證監會持牌或註冊人士。
  - Before signing on the form, each of the signer(s) shall present the original of his / her Identity Card or Passport to the Witness who will certify his / her identity. All the signature(s) and the affixment of the Company Chop on this form shall be made before the Witness.  
在表格上作出任何簽署前, 每位簽署人士須向見證人出示其身份證或護照正本以作其身份之根據。而本表格上的所有簽署及公司印章的蓋印, 均必須在見證人面前簽訂。
  - All the supporting documents (including Official ID copies of Key Person(s) and Guarantor) to be submitted with this form shall be signed by the Witness and stated as "Certified True Copy".  
所有隨本表格遞交的文件 (包括主要人士及擔保人之身份證明文件副本), 均須由見證人簽署并註明為「經核實之真實副本」
- Official ID:** Official ID shall be issued by a government body bearing the holder's photo.  
身份證明文件: 身份證明文件須由官方機構發出並 附有持證人照片。
- Proof of Residential Address:** Proof of residential address can be a photocopy of utility bills, bank statements, etc. that was printed with the one's residential address and issued within 3 months. Kindly note that P.O. Box are not accepted.  
住址證明: 住址證明須為最近三個月內發出的電費單或銀行月結單等副本一份。請注意, 郵箱號碼恕不接受。

**For Official Use Only 祇供本行使用**

Documents Handled and Checked by 處理及覆核文件	Reviewed by 核對資料
<input type="checkbox"/> Required information and documents are obtained and checked 已收到及已核對開戶需要資料及文件	System Setup by 設定系統
Date 日期	Date 日期